
ПРОТОКОЛ № 13

засідання постійної комісії Кіровоградської обласної ради
з питань економічного розвитку та інфраструктури

Склад комісії 7 осіб від 23 червня 2023 року

ВІДЕОКОНФЕРЕНЦІЯ
Присутні:
Голова постійної комісії: Скічко Ю.О.
Члени постійної комісії: Кушнір Ю.Ю., Матвієнко В.В., Міщенко В.П., 

Цапюк О.Г., Шаповалов В.В.
Відсутні: Ківерник В.А.

Запрошені:
СЕМЕНЮК
Юрій Анатолійович

– перший заступник голови Кіровоградської 
обласної ради 

КАЛЬЧЕНКО 
Валерій Михайлович

– депутат Кіровоградської обласної ради, радник 
голови обласної ради

ВИСОЦЬКИЙ 
Валентин Іванович

– заступник директора департаменту 
інфраструктури Кіровоградської обласної 
державної адміністрації – начальник управління 
розвитку та утримання  мережі автомобільних 
доріг

КАСЬЯНЕНКО 
Дмитро Михайлович

– начальник управління організаційно-аналітичної 
забезпечення та оперативного реагування 
Головного управління Національної поліції в 
Кіровоградській області

КОВАЛЬОВА-АЛОКІЛІ 
Ольга Андріївна

– директор Регіонального фонду підтримки 
підприємництва у Кіровоградській області

ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1.  Про звернення депутатів Кіровоградської обласної ради восьмого скликання
до  Президента  України,  Верховної  Ради  України  та  Кабінету  Міністрів
України стосовно виведення із глибокої кризи ДП «СхідГЗК» та збереження
і розвитку атомно-промислового комплексу України.

Інформує: Кальченко Валерій Михайлович –  депутат Кіровоградської
обласної ради, радник голови обласної ради
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2.  Про забезпечення  поліцейської  присутності,  подальший розвиток  проєкту
«Поліцейський офіцер громади» та побудову сучасних поліцейських станцій
та центрів безпеки спільно з територіальними громадами.

Інформує: Касяненко  Дмитро  Михайлович –  начальник  управління
організаційно-аналітичної  забезпечення  та  оперативного  реагування
Головного управління Національної поліції в Кіровоградській області

3.  Про  заключний  звіт  про  виконання  обласної  комплексної  програми  з
розвитку автомобільних доріг та безпеки дорожнього руху у Кіровоградській
області на 2018-2022 роки.

Інформує: Висоцький  Валентин  Іванович  –  заступник  директора
департаменту  інфраструктури  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації  –  начальник  управління  розвитку  та  утримання   мережі
автомобільних доріг

4.  Про  діяльність  Регіонального  фонду  підтримки  підприємництва  у
Кіровоградській області.

Інформує: Ковальова-Алокілі  Ольга  Андріївна  –  директор  Регіонального
фонду підтримки підприємництва у Кіровоградській області

Результати голосування за порядок денний: “За” – одноголосно.

1. Про  звернення  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  восьмого
скликання до Президента України, Верховної  Ради України та Кабінету
Міністрів України стосовно виведення із глибокої кризи ДП «СхідГЗК» та
збереження і розвитку атомно-промислового комплексу України.

Слухали: Інформацію  Кальченка  Валерія  Михайловича  –  депутата
Кіровоградської  обласної  ради, радника голови обласної  ради про звернення
депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  восьмого  скликання  до  Президента
України,  Верховної  Ради  України  та  Кабінету  Міністрів  України  стосовно
виведення  із  глибокої  кризи  державного  підприємства  «Східний  гірничо-
збагачувальний  комбінат»  та  збереження  і  розвитку  атомно-промислового
комплексу України.

Брали участь в обговоренні  : Скічко Ю.О.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
“1. Рекомендувати, при розгляді даного питання на пленарному засіданні

сесії  обласної  ради  текст  звернення,  у  частині  пропозицій  «до  Кабінету
Міністрів  України»,  після  абзацу «продовження  проведення  робіт  з
видобування уранової руди Смолінською шахтою ДП «СхідГЗК» до повного
використання  оцінених запасів  корисних копалин,  як  передбачено  вимогами
чинного  законодавства  України;»  доповнити  абзацом  наступного  змісту:
«невідкладного  погашення  заборгованості  із  заробітної  плати  працівникам
ДП     «СхідГЗК»;.
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2. Погодити внесений головою Кіровоградської обласної ради на розгляд
обласної  ради  проект  рішення  «Про  звернення  депутатів  Кіровоградської
обласної  ради  восьмого  скликання  до  Президента  України,  Верховної  Ради
України та Кабінету Міністрів України стосовно виведення із глибокої кризи
ДП «СхідГЗК»  та  збереження  і  розвитку  атомно-промислового  комплексу
України»  та  наданий  текст  звернення  з  урахуванням рекомендації  постійної
комісії”.

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 68 (додаються) 

2. Про  забезпечення  поліцейської  присутності,  подальший  розвиток
проєкту  “Поліцейський  офіцер  громади”  та  побудову  сучасних
поліцейських  станцій  та  центрів  безпеки  спільно  з  територіальними
громадами.

Слухали: Інформацію  Касяненка  Дмитра  Михайловича  –  начальника
управління  організаційно-аналітичної  забезпечення  та  оперативного
реагування  Головного  управління  Національної  поліції  в  Кіровоградській
області  про   подальший  розвиток  проєкту  “Поліцейський  офіцер  громади”,
забезпечення  поліцейської  присутності  та  побудову  сучасних  поліцейських
станцій та центрів безпеки спільно з територіальними громадами.

Брали участь в обговоренні  : Скічко Ю.О.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
“1. Рекомендувати, при розгляді даного питання на пленарному засіданні

сесії обласної ради пункт 4 проєкту рішення доповнити словами: “та постійну
комісію обласної ради з питань регламенту, депутатської діяльності,  свободи
слова, правової та антикорупційної політики”.

2. Погодити  внесений  головою  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації  на  розгляд  обласної  ради  проект  рішення  “Про  забезпечення
поліцейської присутності, подальший розвиток проєкту “Поліцейський офіцер
громади”  та  побудову  сучасних  поліцейських  станцій  та  центрів  безпеки
спільно з територіальними громадами” з урахуванням рекомендації постійної
комісії.”.

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 69 (додаються) 

3. Про заключний звіт  про виконання обласної  комплексної  програми з
розвитку  автомобільних  доріг  та  безпеки  дорожнього  руху  у
Кіровоградській області на 2018-2022 роки.

Слухали: Інформацію  Висоцького  Валентина  Івановича  –  заступника
директора  департаменту інфраструктури Кіровоградської  обласної  державної
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адміністрації  –  начальника  управління  розвитку  та  утримання   мережі
автомобільних доріг про заключний звіт про виконання обласної комплексної
програми  з  розвитку  автомобільних  доріг  та  безпеки  дорожнього  руху  у
Кіровоградській області на 2018-2022 роки.

Брали участь в обговоренні  : Скічко Ю.О.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
“Рекомендувати департаменту інфраструктури Кіровоградської обласної

державної  адміністрації,  по  закінченню  терміну  дії  обласної  програми,
забезпечити  подання  на  розгляд  обласної  ради  питання  стосовно  кінцевих
результатів  виконання  обласної  комплексної  програми  з  розвитку
автомобільних  доріг  та  безпеки  дорожнього  руху у Кіровоградській  області
на 2018-2022 роки”.

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 70 (додаються) 

4. Про  діяльність  Регіонального  фонду  підтримки  підприємництва  у
Кіровоградській області.

Слухали: Інформацію Ковальової-Алокілі Ольги Андріївни – директора
Регіонального фонду підтримки підприємництва у Кіровоградській області про
діяльність Регіонального фонду підтримки підприємництва у Кіровоградській
області у 2022 році.

Брали участь в обговоренні  : Скічко Ю.О.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
“Визнати  роботу  Регіонального  фонду  підтримки  підприємництва  у

Кіровоградській області у 2022 році задовільною”.
Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 71 (додаються) 

Голова постійної комісії Юрій СКІЧКО

Секретар комісії Владислав ШАПОВАЛОВ


